



الموضوع: رسالة ترحيبية

Subject: Welcome Letter

Dear Parents,

A warm welcome to all our kindergartners for the year 2024-2025. We hope you had a great summer and ready for this year learning journey and our educational program that provide a nurturing and happy environment.

We are excited to have your child in our kindergarten and to work with you.

We believe that communication is the key to your child's success and to successful parent/school relationship.

We encourage you to contact us if you have any questions or concerns at any time.

- Please visit the school to proceed with the registration process , uniform and books.
- Please find below the dates of joining.
- A detailed handbook will be sent to you later that includes all guidelines in KG.

Registration and the Uniform

Please note that you can complete the registration procedures and collection of the school uniform in school Gym from 8:00 – 4:00 pm .

Books, bag and Lunchbox

We will deliver the books, KG bag and lunchbox the first day in the classes, so please do not send other bags. Trolley bags are not allowed.

KG 1 First Week Timing :

The school day will start gradually in the first week and will be settled in the second week according to the below schedule

Day	Date	Timing
Tuesday	27/8/2024	One hour visit Between 8:00 -11:00
Wednesday	28/8/2024	From 8:00 – 10:00
Thursday	29/8/2024	From 8:00 – 11:00
Friday	30/8/2024	From 8:00 – 11:15
Monday	2/9/2024	School day From 8:00 – 2:15

KG 2 Timing :

Monday 26/8/2024 from 8:00 – 2:15 pm.

Transportation

Children who are enrolled in school transportation service will start as per the following :

KG 2: The second trip of Monday 26/8/2024 .

KG 1 : The second trip of Monday 2/9/2024.

Looking forward meeting you and your child soon

Head of kindergarten

Suhad El Kassar

suhad@mydischool.com

أولياء الأمور المحترمين ،

نرحب بجميع أطفال رياض الأطفال للعام الدراسي 2024-2025 ، نتمنى أن تكونوا قد قضيتم إجازة صيف رائعة و أن تكونوا جاهزين الآن لرحلة التعلم لهذا العام ولبرنامجنا التعليمي الذي يوفر بيئة رعاية سعيدة.

نتطلع لإستقبالكم أنتم وأطفالكم والعمل معكم كأولياء أمور لأننا نؤمن بأن التواصل بين المدرسة والأهل هو مفتاح النجاح لطفلكم. وعليه نشجعكم بالتواصل معنا اذا كان لديكم أي إستفسار في أي وقت .

- يرجى زيارة المدرسة لإستكمال إجراءات التسجيل وإستلام الزي .
- يرجى الإطلاع على ما يلي لمعرفة مواعيد الدوام لأطفال الروضة.
- سنرسل لكم دليل شامل يتضمن جميع الإرشادات الخاصة بقسم رياض الأطفال لاحقاً.

التسجيل و إستلام الزي المدرسي

بإمكانكم إستكمال إجراءات التسجيل و إستلام الزي المدرسي من الساعة 8:00 صباحاً إلى الساعة 4:00 ظهراً في قاعة الجمنازيوم .

الكتب و الشنطة و حقيبة الطعام

سنقوم بتسليم الكتب و الشنطة و حقيبة الطعام (الخاصين بقسم الروضة) خلال الأسبوع الأول داخل الصفوف ، لذا يرجى عدم إرسال الشنط غير المعتمدة من قسم رياض الأطفال وخاصة إنَّ الحقائق ذات العجلات (جرّ) غير مسموح بها بتاتا في الروضة الأولى والثانية و على الطفل إحضار حقيبة الكتب الخاصة بقسم رياض الأطفال فقط .

دوام الروضة الأولى للأسبوع الأول:

سيبدأ الدوام تدريجياً في الأسبوع الأول و ينتظم في الأسبوع الثاني حسب الجدول أدناه:

اليوم	التاريخ	التوقيت
الثلاثاء	27/8/2024	زيارة لمدة ساعة بين الساعة 8:00 و 11:00
الأربعاء	28/8/2024	من الساعة 8:00 الى الساعة 10:00
الخميس	29/8/2024	من الساعة 8:00 الى الساعة 11:00
الجمعة	30/8/2024	من الساعة 8:00 الى الساعة 11:15
الإثنين	2/9/2024	يوم عادي من الساعة 8:00 إلى الساعة 2:15

دوام الروضة الثانية

يوم الإثنين الموافق 2024/8/26 من الساعة 8:00 إلى الساعة 2:15 ظهراً.

المواصلات

بالنسبة للأطفال المشاركين في خدمة المواصلات المدرسية سوف يباشرون باستخدام نقل المدرسة كما يلي:

الروضة الثانية : ظهيرة يوم الإثنين الموافق 26/8/2024.

الروضة الأولى : ظهيرة يوم الإثنين الموافق 2/9/2024.

نتطلع لإستقبالكم أنتم وأطفالكم قريباً

رئيسة قسم الروضة

سهاد القصار

suhad@mydischool.com